
 
 
 
 
 
 

საკოორდინაციო საბჭოს შეხვედრა 
 
 
 

თარიღი: 24 აპრილი, 2021 წელი 
 

დრო: 14:00 -15:00 
 

შეხვედრის ადგილი: Zoom 
 
 

შეხვედრას ესწრებოდნენ: 
 
 
 

 
1. ლაშა ტუღუში - ევროპული ინიციატივა - ლიბერალური აკადემია თბილისი 
2. ნინო ჩხობაძე - საქართველოს მწვანეთა მოძრაობა/დედამიწის მეგობრები 
3. ნუგზარ კოხრეიძე - სამეცნიერო-ინტელექტუალური კლუბი „თაობათა დიალოგი“ 
4. ნუგზარ უფლისაშვილი - საქართველოს მწვანეთა მოძრაობა/დედამიწის მეგობრები 
5. ქეთევან ცხაკაია -  იმერეთის მხარის მეცნიერთა კავშირი ,,სპექტრი“ 
6. ნანა მეფარიშვილი - ჰელსინკის მოქალაქეთა ასამბლეის საქართველოს ეროვნული 

კომიტეტი 
7. მურმან მარგველაშვილი - მსოფლიო გამოცდილება საქართველოსთვის 
8. აკაკი ფანჩულიძე - საქართველოს მწვანეთა მოძრაობა/დედამიწის მეგობრები 
9. ნატო არღვლიანი - ,ქართველებს, აფხაზებსა და ოსებს შორის მშვიდობის სამოქალაქო 

პლატფორმა“ 
10. რუსუდან სიმონიძე - საქართველოს მწვანეთა მოძრაობა/დედამიწის მეგობრები 
11. თამაზ ვაშაკიძე - საწარმოთა ინოვაციური განვითარების ცენტრი 
12. მანანა დევიძე - კავკასიის ეკოლოგია 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

განსახილველი საკითხები: 
 

 

1. ნამოხვან ჰესის მშენებლობის საკითხის განხილვა 
 

მესამე სამუშაო ჯგუფის სეხვედრა გახსნა ჯგუფის კოორდინატორმა, ნინო ჩხობაძემ. მან სამუშაო 
ჯგუფის წევრებ გააცნო სეხვედრის დღის წესრიგით გათვალისწინეული საკითხები.  

ქვეყანაში შექმნილი ვითარების გათვალისწინებით, რომელიც რიონის ხეობაში ჰესის 
მშენებლობას უკავშირდება, სამუშაო გჯუფმა მოაწყო განხილვა, რომელზეც ნამოხვან ჰესის 
მშენებლობის საკითხზე გაიმართა მსჯელობა.  

შეხვედრაში მონაწილეობდნენ პლატფორმის წევრი ორგანიზაციების წარმომადგენლებმა, 
რომლებიც უშუალოდ პროცესებში არიან ჩართულ და ამ სფეროს ექსპერტები არიან.  

შეხვედრაზე წარმოდგენილი და განხილული იყო ყველა ის ძირითადი პრობლემური საკითხი, 
რომელიც ამ კონკრეტული ჰესის მშენებლობას უკავშირდება. ასევე განხილული იყო რიონის 
ხეობაში შექმნილი ვითარება და სახელმწიფორ როლი ამ პროცესის სწორად და უსაფრთხოდ 
წარმართვაში. მშნიშვნელოვანი იყო ჰესის მშენებლობასა და მის ფუნქციონირებასთან 
დაკავშირებული უსაფრთხოების საკითხის განხილვაც.  

შეხვედრაზე ისაუბრეს კომპანია „ენკა“-სა და საქართველოს მთავრობაშ შორის დადებულ 
ხელშეკრულებასა და ამ ხელშეკრულების პრობლემურ ჩანაწერებზე, რომელსაც აპროტესტებენ 
სამოქალაქო საზოგადოების წარმომადგენლები.  

ჯგუფის შეხვედრაზე განიხილეს ნამოხვან ჰესის შესახებ პლატფორმის მიერ განცხადების 
შემუშავების საკითხიც.  

 

ორსაათიანი მსჯელობის შემდეგ შეხვედრა დასრულდა. 

შეხვედრის მდივანი: ქეთევან ჭურაძე 



 


